
Referat af Søborg Klatreklub
generalforsamling 2024

Deltagere
Bestyrelse: Tina, Klaus, Patrick og Kim
Medlemmer: 7 (-1 som ikke er stemmeberettiget)
Andre: Mikkel fra Bison Boulders

Referat
Forpersonen Tina byder velkommen til generalforsamlingen og gennemgår dagsordnen for
generalforsamlingen.

Herefter bliver bestyrelsen præsenteret.

Der skal vælges dirigent. Patrick stiller op til dirigent og bliver valgt.
Patrick fortæller at generalforsamlingen er lovlig, da indkaldelsen er blevet sendt ud rettidigt
og der er mere end 5 stemmeberettigede medlemmer.

Der skal vælges referent. Kim stiller op til referent og bliver valgt.

Forpersonen gennemgår året.
- Der bliver nævnt at Klatreforbundet har åbnet op for individuelle medlemskaber. Det

kom som en overraskelse for SBKK, da SBKK ikke var blevet oplyst omkring det ville
blive et emne til Klatreforbundets repræsentantskabsmødet, da mange medlemmer
bruger SBKK som adgang til Klatreforbundet. Dog har det ikke gjort den store forskel
for SBKK som frygtet.

- Familieklatring er hver lørdag. Der kommer altid nogen hver lørdag, og det er et godt
koncept som fungerer.

- SBKK er blevet medlem af FIG (Foreninger i Gladsaxe) som er en organisation i
Gladsaxe kommune. De hjælper med praktiske ting som fx lokaler til møde samt
søgning af støtte hos kommunen.

- Gladsaxe har sendt den gamle skøjtehal i udbud. Her kan forskellige aktører både
private og foreninger kunne byde ind på hvad den skal bruges til. Her har SBKK også
være med til at byde ind.
Bestyrelses beretning bliver godkendt.

Herefter gennemgår kasseren regnskabet.
- Det er blevet godkendt at revisoren Samuel.
- De forskellige poster for året bliver gennemgået uden kommentarer.
- Regnskabet bliver godkendt.



Der er ikke blevet indsendt nogle forslag til generalforsamlingen. Dog er der uofficielt blevet
spurgt til støtte til konkurrencemedlemmer. Her har SBKK tidligere støttet deltagergebyret til
DM i bouldering. SBKK søger støtte igennem Gladsaxe kommune på vegne af de atleter, der
ønsker at få støtte.

Herefter gennemgår kasseren budgettet for 2024.
- Der blev spurgt indtil turbudgettet om det kan gå til ture som fx Fontainbleau.

Bestyrelsen er åben overfor tilskud til forskellige ture så længe det er klubture. Der
skal bare initiativtagere og tovholdere på arrangementet. Der er tidligere blevet brugt
penge på tur til Kjuge.

- Budgettet bliver godkendt.

Generalforsamlingen samt referat blive sat på pause.

Efter pausen skal der vælges bestyrelse.
- Forpersonen er på valg og Tina modtager genvalg. Tina bliver valgt som forperson.
- Næstforperson er på valg og Patrick modtager ikke genvalg. Det samme er

gældende for bestyrelsesmedlemIda som heller ikke modtager genvalg. Tak til Ida og
Patrick for deres arbejde i SBKK.

- Sophie stiller op til bestyrelsesmedlem med fuldmagt fra Lisbeth. Maria stiller op. De
begge bliver valgt ind i bestyrelsen.

- Der skal vælges ny suppleant da Maria er blevet bestyrelsesmedlem. Freja melder
sig som suppleant og bliver valgt som suppleant.

- Ny bestyrelse består af:
- Forperson Tina
- Bestyrelsesmedlem Maria
- Bestyrelsesmedlem Klaus
- Bestyrelsesmedlem Sophie
- Kasserer Kim
- Bestyrelsen konstituerer sig selv på førstkommende bestyrelsesmøde

Herefter skal der væres revisor.
- Den nuværende revisor Samuel modtager ikke genvalg. Tak til Samuel for hans

arbejde.
- Patrick stiller op til revisor og bliver valgt for 1 år.
- Revisorsuppleant skal vælges. Den eksisterende revisorsuppleant Mette modtager

genvalg og bliver valgt til revisorsuppleant for endnu et år.

Under Eventuelt:

Patrick får en gave for sit arbejde. Ida og Samuel vil modtage deres ved nærmeste lejlighed.

Til information giver SBKK transporttilskud til konkurrencedeltagere. Se hjemmesiden for
mere information.

Der savnes noget generelt frivillighed. Det behøver ikke at være noget stort. Det kan være
alt fra fællesopvarmning, yoga, etc. på klubaftener til at samle medlemmerne.



Tina fortæller lidt om Gladsaxedagen. Vi har tidligere haft hangboard konkurrence. Det giver
en masse PR og gør SBKK mere synlige i forhold til Gladsaxe kommune.

Spørgsmål fra Freja omkring familieklatring. Er det kun for dem med børn? Ja, familieklatring
om lørdagen er kun for familier med børn.

Klaus vil gerne arrangere en tur lørdag den 1. juni til Klattercentret i Malmø
(https://www.klattercentret.se/malmo/).

Dirigenten hæver generalforsamlingen.

Bestyrelsesforperson                                                   Dirigent
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